
 
 

Dagsorden - Bestyrelsesmøde 

Digterparkens Børnehus 
 

Tirsdag den 18. marts 2025 kl. 17.00-19.00 

 
 

Til stede:  

Ditte K. Møller  

Jeppe Pallesen  

Julie Aström  

Astrid Kloch Rohde 

Nanna J. Trinderup  

Mai G. Christensen  

Margrethe K. Nørris  

Mie Fusager  

 

Siden sidst i bestyrelsen:  

Jeppe indtræder i bestyrelsen efter Maria.  

 

Punkter:  Ansvarlig for 

punkt: 

Til referat:  

 

Siden sidst…  

- Fastelavn  

- Økonomimøde med 

øvrige selvejende inst.  

 

 
Margrethe  

/Mie  

Fastelavn afviklet: Godt arrangement, med 
forældre opbakning. 
Økonomi: Fælles møde i selvejende institutioner, 
deltagere Margrethe, Mie og Julie.  
Vi er ikke så hårdt ramt som de andre institutioner.  
Nedsat en arbejdsgruppe på tværs, som ser nærmere 

på tildeling af budgetter/midler.  
Fordelingen er ugennemsigtig, som de selvejende 
institutioner vil gå i dialog med kommunen om.  
24.04-2025 dialogmøde med børn- og unge Viborg 
Kommune.  
 

 

 

Status på 

sygemeldinger 

/personalesituationen 

  

Margrethe  Vuggestue 

A. er på vej tilbage. Målsætning tilbage 1. maj.  
Y.: ikke afklaret.  
Børnehave 
M.: Opsagt sin stilling, på pension til 1. juni.  

Ansættelses udvalg: 
Nanna og Mie 
Margrethe laver udkast til stillingsopslag, som sendes 
ud til bestyrelsen til godkendelse. 
 

 

Nyt fra medarbejderne 

og fra dagligdagen i 

børnehuset 

 

 

Mai/Margrethe  

  

 

Været på sidste kursusdag i læringsmiljøer. Har fokus 

på indretning.  
Vuggestue:  
Afventer der kommer et par nye børn.  
Nymånegruppen øges til 22 børn.  
Solgruppen: Deres sol-projekt går godt.  
Himmelgruppen er i gang med forberedelse til skole.  

 

Opfølgning på 

sampasning i 

sommerferie  

(sammenlægges med 

nedenstående punkt) 

Mie /Alle  Mie præsenterer rammen for det forløb der har været 
omkring sampasning i sommerferien.  
Såfremt der er presserede behov for at kontakte 
bestyrelsen ifb. Med ferie, kontakter Mie på andre 
platforme end Aula.  

Samarbejde i bestyrelsen:  
- Perspektiver på samarbejdet intern i 

bestyrelsen.  



- Opmærksomhed på sprogbrug 
dialog/korrespondance med kommunen.  

- Hvis det kalder på ekstra møde, inviteres til 
ekstra møde på teams.  

- Være hurtigere til at mødes, når der er 
udfordringer i vores interne kommunikation 
og ved uoverensstemmelser, samt ved 
væsentlige drøftelser.  

- Vi er en bestyrelse og ikke et forældreråd.  
 
Feriepasning: Afventer afklaring om hvor det 

afvikles.  
 
Forældreråd:  
Forslag om et forældreråd.  
Umiddelbar positiv stemning i bestyrelsen, men også 
forbehold ift. om der kan rekrutteres.  
 

Forskel på bestyrelse i 

selvejende institution 

vs. Forældreråd  

Mie  (er slået sammen med ovenstående punkt).  

Bør vi være 

kommunale istedet for 

selvejende?  

Mie  Mie præsenterer rammen og forskelligheden i de to 
valg.  
Margrethe og personalet har tilfredshed med rammen 
i en selvejende institution.  
Fokus på bestyrelsen er Margrethes ledelse.  

 

Rengøring  Margrethe  Fremadrettet overholder indkøbsaftalen ved Viborg 

Kommune. Vi skal tage stilling til om vi den 1. aug. 

2026, vil overgå til det kommunale rengøringstilbud 
eller have vores eget. Økonomien er ikke 
gennemsigtig på nuværende tidspunkt. Hvis vi først 
melder os til, kan vi ikke melde os fra. Men vi har 
mulighed for altid at melde os til.  

 
Beslutning: Enig bestyrelse afventer 

arbejdsgruppen i forhold til de selvejende selv 
laver et rengøringsteam. Der er mulighed for at 
melde os til det kommunale udbud på 
rengøring, på et senere tidspunkt, hvis det ikke 
er rentabelt at lave eget rengøringsteam.  
 
 

Rutchebane  Jeppe  Rutsjebane komite: 
Jeppe og Ditte  
Samarbejde med støtteforening.  
 

Ansøgning om 

fodsmidler Salling 

group – Klapvogne 

/Cykler  

Mie  Mie sendt ansøgning til Salling Group på 100.000 på 
børnevogntog (klapvogn + ladcykel).  
 
Margrethe forslag om skur, som kan bygges på 
legepladsdag.  

 
Vi holder øje med tvillingeklapvogn.  

 

Opfølgning å cylindere 

“arbejdets værdi” 

Ditte  Forslag til hvordan vi fremstiller forældrebidrag.  
Det vedtages at vi går med modellen, hvor det 
er træ og ikke plastik. Ditte arbejder videre 
med det, målsætning er at det præsenteres på 

legepladsdag.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Legepladsdag  Margrethe 

/Nanna 

 

Samme model som sidst.  
OBS planlægning! Margrethe rammesætter.  
Ønsker fra Lasse (madansvarlig): at der sættes 

nogen på køkkentjans.  
Opgaver sendes ud efter p-møde den 7. april.  
 

 

Evt.   

 

Alle  

 

 

Forslag om større tydelighed omkring aktiviteter i 
børnehuset som er direkte rettet børnene.  
Aftale: Margrethe og personale drøfter muligheder for 

at vise de pædagogiske tiltag.   
 
Koste og fejemaskine: Margrethe undersøger og 
huset indkøber.  
 
Anmeldt tilsyn 29. og 30. april.  
6. juni møde med tilsyn. Kommer på 

bestyrelsesmøde efter sommerferien.  
 

 

Dato for næste møde 

 

Alle  

 

 

3. juni 2025  


